
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice
Pod Zámkem 300, 763 61

Pohořelice 8. března 2015

Zápis z členské schůze konané dne 6.3.2015

     V sobotu 6.3.2015 se v hasičské zbrojnici  konala březnová členská  schůze,  které  se 
zúčastnilo celkem 19 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík.

1.) Svátky a narozeniny  

- svátky: 6.2. – Miroslav (Vrzala st., Vrzala ml., Klofáč a Bičan)
7.2. – Tomáš (Hanáček, Zelík)
8.2. – Gabriela (Hyblerová, Zelíková)
19.2. – Josef (Umýsa)
23.2. – Radek (Michal)

     - narozeniny: 11.3. - Adéla Sukupová
23.3. – Lubomír Hanáček 
31.3. – Oldřich Urban

2.) Uskutečněné akce v     únoru 2015  

- 1.2. 2015 Pohořelská smyčka
          - bylo celkem 111 soutěžících, postačilo 120 párků, 

- během chvíle zmizely brambůrky, 
- přišly by vhod i pendreky a Capri sonne, či jiná malá pitíčka

- 7.2.2015  Ples
  - zbylo hodně vína: 19,5 bílé, 22 červené
 - nakupovat méně o: 1 ks tatarka 1300 ml, 1 ks majonéza 1300 ml, 1 ks 

Znojmia Moravanka 3500 g
- příště si musíme určit odpovědné osoby za přípravu jedn. úseků

      - 8.2. a 15.2 trénink hala Otrokovice 
- 21.2.2015 Uzlovací soutěž Mysločovice
  -mladší žáci 1. a 3. místo, starší žáci 3. místo
- 21.2.2015 Zabíjačka myslivci 
 - vše proběhlo bez problémů, vše bylo uklizeno
- 22.2.2015 Zkoušky odbornosti mládeže Louky
 - 9 straších žáků a 1 dorostenka – všichni splnili 
- 28.2.2015 Okrskové uzlování – Oldřichovice
 - naši žáci slavili velké úspěchy, v kategorii přípravka – 3. místo, 

mladší žáci – 1., 2. i 3. místo, starší žáci – 1., 2. i 3. místo, dorostenci 
 2. místo 
 - putovní pohár zůstává u nás - poznámka k putovnímu poháru - nebylo 

by špatné,  kdyby se na něj  doplňovaly štítky vítězů  v jednotlivých  
ročnících-je třeba se zmínit na okrskové schůzi

- 1.3.2015 trénink hala Otrokovice



3.) Plánované akce v     březnu 2015 a dále  

– 21.3.2015 – Sběr železa – plakáty vytiskne Milan Zelík, roznese je v neděli 8.3.2015 
Pavel Šeďa, jídlo uvaří Pavel Šeďa, v obchodě objedná Jana Forbelská 
2 basy piv a 3 chleby, maso je od zabíjačky v mrazáku

– 28.3.2015 - Štípský beránek
– 28.3.2015 - Radslavská přilba
– 29.3.2015 - Velké okresní uzlování
– je již zamluvena kapela na další ples - 20.2.2016 – kapela Milenium
– zamluvení sálu na další naše akce proběhne až v druhé polovině letošního roku
– termín sportovního dne byl stanoven na 8.8.2015 (jiný termín v srpnu již nepřipadá v 

úvahu kvůli posunutému termínu Kamínky (12.-21.8.2015), následným oslavám 130 
let od založení SDH Komárov (22.8.2015) a poté Barum Rally. Jak jsme se zmiňovali 
již  v  předchozích  letech,  chtěli  bychom objednat  lepší  kapelu  -   výběr  kapely  a  
pozjišťování ceny má na starosti Aleš Maňásek, kterému necháme tzv. volnou ruku a 
stropová částka byla stanovena na 15.000,- Kč (pro 15, proti nikdo, zdrželi se 2, 2  
členové v době hlasování na schůzi již nebyli).

4.) Technika a ostatní vybavení  

– stále se čeká na výsledek naší žádosti o dotace na zásahové obleky
 - Vít Blaha: dle informací z HZS Zlínského kraje bude zřejmě naše žádost  

neúspěšná, neboť všechny finance budou zřejmě rozděleny mezi požadavky  
týkající se zásahových vozidel 

     - příruba ke Kataramu, kterou měl na starosti Lubomír Hanáček je již dokončena, stačí ji
 dodat do zbrojnice
     - ucpávka ke Kataratu, kterou měla dodat Lada Konečná, je již zakoupena, stačí ji dodat 

do zbrojnice
     - teleskopický žebřík byl vyreklamován – dostali jsme zcela nový
     - zip na zásahových kalhotách, který měla na starosti Božena Vrzalová, byl opraven,  

kalhoty jsou ve zbrojnici
     - Miroslav Vrzala do konání Radslavské přilby zajistí výměnu pneumatik na předních 

kolech (do 4.000,- Kč) a výměnu posilovače (do 2.000,- Kč)
     - ve sklepech jsou již několik let nepoužívané věci – majáky z předchozích vozidel,  

plnoproudé proudnice  B, C,  železné  sací  koše,  savicové šroubení  a  části  různých  
věcných prostředků, které nepoužíváme a ani využívat nebudeme, tyto věci jsou již  
nahrazeny novějšími

- Vít Blaha si může převzít do své sbírky věci, které jej budou zajímat, zbytek 
se případně předá do sbírky SDH Kvítkovice, zbytek bude nabídnut k 
odprodeji přes internet za běžné prodejní ceny – zajistí Milan Zelík, 
pokud nebude o tyto věci zájem, půjdou do sběru

     - na ples byla z obce zapůjčena barevná světla, avšak se ztratil červený řetaz – tento  
budeme muset zaplatit ze sborové pokladny – má na starosti Milan Zelík, světelná síť, 
kterou Milan Zelík při instalaci roztrhl, zaplatí sám

5.) JSDHO  

- dne  7.2.2015  byl  Vít  Blaha  na  školení  velitelů  družstev  a  do  Otrokovic  dodal  
aktualizovaný seznam členů JSDHO, včetně aktuálních telefonních čísel

- probíraly se rozdíly ve zprávách o zásahu a zprávách o činnosti



- možnost zúčastnit se kurzů na motorové pily – ponecháno na zvážení každého 
člena samostatně, toto školení není pro nás povinné

- dne 14.2.2015 byli na školení velitelů i Miroslav Vrzala a Miroslav Bičan, Lubomír  
Hanáček se z pracovních důvodů nemohl zúčastnilt

- Miroslav Vrzala informoval, že dle školitelů by bylo vhodné, aby byly v obci 
nainstalovány alespoň 4 nadzemní hydranty – jeden je již  pod zámkem (u  
telefonní budky), další by bylo vhodné umístit ke škole, příp. někam ke 
kruhovému objezdu, dále na Močidla a další dle zvážení obecního úřadu –  
např. bytovky – obecní úřad bude o tomto informovat Milan Zelík, i když jsme 
si vědomi ne moc kladné spolupráce s vlastníkem vodovodů Veolia

- Starostou  sboru  byla  opět  připomenuta  nutnost  podstoupit  periodickou  dvouletou  
lékařskou prohlídku a potvrzení předat na obecní úřad – dosud mají vyřízeno pouze 
Dušan Vrzala a Miroslav Bičan, již dříve byl stanoven termín do konce března 2015

- velitel Miroslav Vrzala si převzal telefonický kontakt na pana Měrku z Oldřichovic, se 
kterým dohodne témata a termín školení, zřejmě bude vhodné začít úvodním školením, 
bez bližších požadavků

– Milan Zelík pozjišťuje, zda bude vhodné uzavřít s obcí nové smlouvy o členství v  
JSDHO dle účinného občanského zákoníku, které by nahradily ty stávající, uzavřené 
dle starších právních předpisů

6.) Zbrojnice a brigády  

      - tiskárna byla vyreklamována – v následujícím týdnu ji vyzvedne Lada Konečná
      - kabel k notebooku je atypický, objednají jej ve společnosti C-System, ale potřebují k 

nahlédnutí  notebook –  tento  jim zanese  Lada Konečná  při  odvozu tiskárny,  cena  
kabelu cca 1.000,- Kč, bez DPH

- práce na střeše – čekáme na vyhovující víkendový termín
- dvířka do komína a  Vakaflex,  které  má na starosti  Tomáš  Zelík,  ještě  nebyly  do  

zbrojnice dodány
- pračka od Petry Vendolské (jako dar) bude do zbrojnice převezena v rámci  sběru  

železa
      - pračka na střeva od Lidincových bude převezena do zbrojnice a na sběru odzkoušena – 

pokud nepojede, skončí ve sběru, jinak si ji bereme
      - Digestoř do kuchyňské linky zabudoval Lubomír Hanáček, během sběru bude provrtán 

ve zdi otvor na vývod – výkružák na 125 mm zajistí Miroslav Vrzala, Dušan Vrzala 
změří rozměry pro vytvoření soklu, kterým bude vývodová trubka zakryta

      - ve sklepech jsou již několik let  nepoužívané skládací  židle,  které již ani využívat  
nebudeme (máme sety), a na kterých se již vlhkost dosti podepsala. Milan Zelík židle 
přebere, ty ve špatném stavu budou pořezány, kdo z členů bude mít o ně zájem, může 
si je samozřejmě bezplatně odebrat, pokud i poté některé funkční židle zůstanou, o  
jejich osudu se dohodneme na další schůzi

      - bude dokoupena klasické prodlužka 20 m (třížilová) a tři roztrojky – do další schůze 
zajistí Milan Zelík, pokud má někdo typ, nechť se ozve

      - Milan Zelík předá Dušanovi  Vrzalovi  nákres  otevřeného regálu do garáže,  včetně  
rozměrů, aby se na něm mohlo dále pokračovat

      - na zbrojnici byl namontován nový elektroměr, protokol je přiložen k tomuto zápisu



7.) Činnost mládeže  

      - dopravné na soutěže: vedoucí mládeže – prozatím se nebude proplácet
      - termín letního soustředění v rekreačním středisku Kamínka je zarezervován:

středa 12.8.2015 – pátek 21.8.2015
      - nákres na výrobu kovových prvků na novou dětskou překážku zajistí Milan Zelík
      - dřevo na tuto překážku zajistí Lubomír Hanáček
      - téměř celý měsíc březen bude odpočinkový – nezúčastníme se uzlovací soutěže na  

Žlutavech  7.3.2015,  ani  uzlovací  soutěže  v  Čelčicích  21.3.2015,  ani  školení  
Rozhodčích  mládeže  8.3.2015,  ani  Konference  vedoucích  mládeže  15.3.2015  na  
Březové

      - aktuální je až Velké Okresní uzlování 29.3.2015

8.) Sportovní družstva ženy, muži  

      - ultralehké hadice se otestují, až bude příznivější počasí
      - překážky by bylo zřejmě vhodné převézt na letiště v rámci sběru (úkol z minula)
      - připomenutí termínu Okrskového kola v Oldřichovicích 23.5.2015

9.) Pokladna + zápisy výdajů přes obec + zápis stavu elektroměru  

      - Pokladní předložila soupis výdajů a příjmů za měsíc únor, včetně zůstatku v pokladně 
a na bankovním účtu. 

      - nealko,  víno  a  další  občerstvení,  které  zůstalo  z  plesu,  bylo  předáno k  doprodeji  
ženám z Českého červeného kříže  na jejich módní  přehlídce,  zbytek  věcí  byl  již  
navrácen do zbrojnice,  odprodané zboží za nákupní cenu bylo zaplaceno – peníze  
předány pokladní, zůstalo ještě červené víno, které si bezplatně rozebereme

      - z obce nám byl dodán seznam čerpání dotací z obecního rozpočtu za rok 2014 – je  
třeba i  v letošním roce počítat  s nutnými výdaji:  STK+Emise zásahového vozidla  
(2.260,- Kč), pojištění členů JSDHO (1.250,- Kč), spotřeba elektřiny (22.572,- Kč)

      - do návrhu na rozpočet obce, který bude zastupitelstvo schvalovat na konci března  
2015 byl podán požadavek na dotaci ve stejné výši, jako vloni – tedy 150.000,- Kč – 
jedná se o částku, která pokryje již zmíněné nutné výdaje na provoz zbrojnice a z  
valné části i výdaje na činnost mládeže, nová vrata a dovybavení osobní výstroje členů 
JSDHO nebudou prozatím uplatňována,  neboť nejvíce nás trápí zásahové vozidlo,  
které bychom chtěli letos pořídit – na zastupitelstvu obce vznese požadavek na jeho 
nákup Milan Zelík (částka 200.000,- Kč), pokud to bude pracovně možné, této schůze 
se zúčastní i velitel Miroslav Vrzala

      - z dotací z rozpočtu obce byla v měsíci únoru odčerpána částka 1.700,- Kč za nákup 
nafty do Avie

      - ke dni 3.3.2015 stav elektroměru VT:3, NT:6.

10.) Počet členů + vybírání členských příspěvků  

      - všichni  stávající  členové zaplatili  členské  příspěvky,  anebo se vyjádřil  tak,  že  již  
nechtějí  být nadále členy našeho sboru – seznam těchto odstoupivších členů bude  
předán k jednání výboru sboru s návrhem na rozhodnutí o ukončení jejich členství.  
Vzhledem k tomu, že však i tito členové byli k 1.1.2015 na OSH Zlín stále vedeni jako 
naši členové, bude nutné uhradit za ně členské poplatky i za tento kalendářní rok, a to 



z pokladny sboru – ostatně nic jiného nám nezbývá – pouze dáno na vědomí, není o 
čem hlasovat.  

      - Členské příspěvky mají být předány na OSH Zlín do konce března 2015, zajistí Vít  
Blaha, poté, co mu konečnou soupisku s penězi připraví Milan Zelík

11.) Diskuze  

      - přišla nabídka od pivovaru Rebel, která cenově konkuruje nabídkám pivovaru Kozel, 
se kterým již několik let spolupracujeme. Od Rebela jsou zajímavé bezplatné nabídky 
chladícího zařízení,  a bezplatného dovozu i  zapůjčení slunečníků a pivních setů –  
Miroslav  Vrzala  pozjišťuje  v  Pivním  krámu  v  Otrokovicích  (který  by  nám  vše  
dodával), od jakého množstevního odběru jsou tyto bezplatné služby poskytovány. Na 
další schůzi bysme se pak dohodli, na který pivovar se budeme dále obracet. 

      - za velkou osobní, materiální i věcnou pomoc na přípravě plesu, bude Kristýně Polové 
předána částka 1.000,- Kč – zajistí Milan Zelík

      - na pátek 20.3.2015 svolal starosta okrsku Dalibor Lidinec schůzi výboru okrsku, která 
proběhně od 19:00 hodin v naší zbrojnici

      - v sobotu 21.3.2015 budou v Sazovicích probíhat volby funkcionářů do okresní úrovně 
– již na valné hromědě na výroční členské schůzi za rok 2014 byl jednohlasně zvolen 
jako zástupce našeho sboru Vít Blaha

      - do  23.3.2015  mají  být  na  OSH  Zlín  oznámeni  členové  navrhovaní  na  ocenění  
hejtmana Zlínského kraje – návrhované kandidáty Víta Blahu a Boženu Vrzalovou  
projedná výbor našeho sboru, který poté předá zprávu na OSH Zlín

Milan Zelík
          starosta sboru
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